
Recull de premsa de laVall del Llémena
Font Plana DataEl Punt 23 de gener de 2009

La Diputació de Lleida proposa que la MAT de Ponent passi
pels corredors elèctrics existents

. Lleida.
Representants de les diputacions de Lleida i Osca es van reunir ahir a la localitat ribagorçana del
Pont de Montanyana, a la Franja, amb alcaldes i regidors dels municipis afectats per la línia de molt
alta tensió (MAT) que Red Elèctrica planteja construir entre Penyalba (Baix Cinca), Montsó (Llitera)
i Isona (Pallars Jussà). En la trobada es va acordar un grup de treball comú i es va llançar un
missatge dirigit a Red Eléctrica i al Ministeri d'Indústria: el territori no acceptarà un traçat amb
imposicions. Com a punt de partida per negociar, el president de la Diputació de Lleida, Jaume
Gilabert, va llançar la proposta que la connexió elèctrica de 400 kV entre Aragó i Catalunya pot ser
«necessària» però que es pot fer amb alternatives menys agressives, com ara aprofitant alguna de les
línies existents. En el mateix sentit es va pronunciar el president del Consell Comarcal del Pallars
Jussà, Xavier Font, que va recordar que el Pallars ja el travessen vuit línies d'alta tensió
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